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Proszę o odpowiedź W sprawie:

W związku z informacjami od mieszkańców o- remoncie starego internatu przy ulicy Sadowej

pod mieszkania pracownicze głównie'skierowane dla pracujących w Polsce Ukraińców prosze

o informację czy gmina posiada informację w tym temacie. Czy zmienił się. w ostatnim 2—3
latach właściciel obiektu oraz czy do gminy trafiła taka informacja bądź taki wniosek (o ile
jest konieczny) o takie przeznaczenie tego obiektu.
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